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Protokół nr 100/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 30.06.2008 r. 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 
 
Porządek posiedzenia:  

 
1) Projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych jako wkładu własnego na realizację zadania pt.: 
– „Wymiana i zakup ambulansów wraz z wyposażeniem dla SPS ZOZ              

w Lęborku w celu  poprawy ratownictwa medycznego w Powiecie 

Lęborskim” wnioskowanego przez Samodzielny Publiczny 
Specjalistyczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Lęborku do 
współfinansowania ze środków dostępnych w Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2007-2013, 
–  „Rozbudowa systemu informatycznego szpitala oraz wzbogacenie go              

o rozwiązania e-zdrowia w celu wzrostu innowacyjności usług 
zdrowotnych w rejonie działalności SPS ZOZ w Lęborku” 
wnioskowanego przez Samodzielny Publiczny Specjalistyczny Zakład 

Opieki Zdrowotnej w Lęborku do współfinansowania ze środków 
dostępnych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego dla 
Województwa Pomorskiego na lata 2007-2013, 

–  „E-radiologia w SPS ZOZ w Lęborku – ucyfrowienie Pracowni 
Diagnostyki Obrazowej w celu wzrostu innowacyjności usług ochrony 

zdrowia w Powiecie Lęborskim” wnioskowanego przez Samodzielny 
Publiczny Specjalistyczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Lęborku do 
współfinansowania ze środków dostępnych w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na lata 2007                
-2013- Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński 

2) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
 

Ad 1) 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej p. Andrzeja Sapiński przedstawił: 
 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych jako wkładu własnego na realizację zadania pt.: 
„Wymiana i zakup ambulansów wraz z wyposażeniem dla SPS ZOZ              
w Lęborku w celu  poprawy ratownictwa medycznego w Powiecie 
Lęborskim” wnioskowanego przez Samodzielny Publiczny Specjalistyczny 
Zakład Opieki Zdrowotnej w Lęborku do współfinansowania ze środków 
dostępnych w Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 
2007-2013. Do końca lipca br. SPS ZOZ w Lęborku planuje złożyć projekt 

o dofinansowanie w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura               
i Środowisko na lata 2007-2013 - priorytet XII. „Bezpieczeństwo 
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zdrowotne i poprawa efektywności systemu ochrony zdrowia”, działanie 
12.1 „Rozwój systemu ratownictwa medycznego”.  

W ciągu całego roku działania ratownicze zabezpiecza ambulans 
stacjonujący przy szpitalnym oddziale ratunkowym w Lęborku,                          
a w okresie letnim również ambulans w Łebie. Zgodnie z planem 

zabezpieczenia medycznych działań ratowniczych województwa 
pomorskiego w roku 2008 na terenie Powiatu Lęborskiego powinny 

całorocznie stacjonować 4 ambulanse, w tym w Lęborku 1 ambulans typu 
„S” oraz 1 ambulans typu „P”, w Łebie 1 ambulans typu „S” oraz                       
w Lędziechowie 1 ambulans typu „P”. Należy również zaznaczyć, iż 

ambulans typu „S”, którym w chwili obecnej dysponuje SPS ZOZ                            
w Lęborku jest mocno wyeksploatowany i wymaga natychmiastowej 

wymiany. Ambulans stacjonujący sezonowo w Łebie jest samochodem 
siedmioletnim, który również podlega wymianie. Oba ambulanse zgodnie               
z wytycznymi Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 

2007-2013 kwalifikują się do wymiany. Natomiast ambulans, który ma 
stacjonować w Lędziechowie należy zakupić.  

Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński poinformował, iż łączna kwota 

dofinansowania wynosi ok. 1.078.883 zł. Projekt wymaga zabezpieczenia 
środków finansowych w ramach wkładu własnego beneficjenta 

stanowiącego 15% wartości projektu tj. w 2009 roku 161.832,50 zł. 
Zarząd przyjął ww. projekt uchwały i skierował do Przewodniczącego 

Rady z prośbą o wniesienie do porządku obrad najbliższej Sesji.  

/5 głosów za/ 
 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zabezpieczenia 
środków finansowych jako wkładu własnego na realizację zadania pt.: 
„Rozbudowa systemu informatycznego szpitala oraz wzbogacenie go              
o rozwiązania e-zdrowia w celu wzrostu innowacyjności usług 
zdrowotnych w rejonie działalności SPS ZOZ w Lęborku” wnioskowanego 
przez Samodzielny Publiczny Specjalistyczny Zakład Opieki Zdrowotnej w 
Lęborku do współfinansowania ze środków dostępnych w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na 
lata 2007-2013. 

Projektem, który SPS ZOZ w Lęborku planuje( do dnia 17.07.2008 r.) 
złożyć do dofinansowania w ramach środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na lata 2007-2013- priorytet 
nr 2 ”Społeczeństwo wiedzy”, działanie 2.2 „Infrastruktura i usługi 

tworzące podstawy społeczeństwa informacyjnego”, poddziałanie 2.2.2 
„Rozwój usług społeczeństwa informacyjnego” wymaga zabezpieczenia 
środków własnych w 2009 roku w wysokości 343.819,07 zł, co stanowi 25 

% wydatków kwalifikowanych. 
W wyniku realizacji założeń zawartych w projekcie nastąpi poprawa 

komunikacji wewnętrznej i zewnętrznej, zwiększająca dostępność 
pacjenta do informacji o usługach medycznych, możliwość szybkich 
konsultacji między specjalistami, natychmiastowe przekazywanie zleceń 

wewnętrznych i zewnętrznych m.in. do pracowni patomorfologii, 
kompleksową obsługę stacji dializ, koordynację działań między 
lecznictwem otwartym i stacjonarnym. Wdrożenie niniejszego 

przedsięwzięcia umożliwi łatwiejsze i  dokładne generowanie danych 
statystycznych o ilości udzielonych świadczeń medycznych oraz ułatwi 
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sposób rozliczania się jednostki z Narodowym Funduszem Zdrowia NFZ,    
z usługodawcami takimi jak niepubliczne zoz-y, indywidualne praktyki 

lekarskie oraz z i innymi jednostkami do których przekazywane są raporty 
sprawozdawcze, jak GUS, MZ, UW. 

Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński poinformował, iż łączna kwota 

dofinansowania wynosi ok. 1.375.276 zł. 
Zarząd Powiatu widzi zasadność realizacji proponowanego zadania w 

oparciu o dofinansowanie ze środków RPO. Z uwagi jednak na 
niespodziewanie wysoki deficyt Powiatu i konieczność uzyskania zgody 
Rady na zaciągnięcie kredytu w wysokości 5.160.000 zł na jego pokrycie 

oraz zgody na  dodatkowy kredyt 1.600.000 zł na budowę Orlik 2012, 
Zarząd Powiatu uznaje, że Powiat w obecnej sytuacji nie może deklarować 

zaciągnięcia dodatkowych zobowiązań z tytułu wkładu własnego do 
proponowanego projektu. Jeżeli sytuacja SPS ZOZ na to pozwala to 
wskazane jest, aby szpital pokrył wkład własny w ramach swojego 

budżetu, jeżeli nie, to do projektu należy powrócić w 2010 roku przed 
ponownym otwarciem naboru zadań. 
/4 głosy za, 1 głos wstrzymujący się/ 

 
3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych jako wkładu własnego na realizację zadania pt.:   
„E-radiologia w SPS ZOZ w Lęborku – ucyfrowienie Pracowni Diagnostyki 
Obrazowej w celu wzrostu innowacyjności usług ochrony zdrowia                      
w Powiecie Lęborskim” wnioskowanego przez Samodzielny Publiczny 
Specjalistyczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Lęborku do 
współfinansowania ze środków dostępnych w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na lata 2007                
-2013. Projektem, który SPS ZOZ w Lęborku planuje ( do dnia 17.07.2008 

r.) złożyć do dofinansowania w ramach środków Regionalnego Programu 
Operacyjnego dla Województwa Pomorskiego na lata 2007-2013- priorytet 

nr 2 ”Społeczeństwo wiedzy”, działanie 2.2 „Infrastruktura i usługi 
tworzące podstawy społeczeństwa informacyjnego”, Poddziałanie 2.2.2 
„Rozwój usług społeczeństwa informacyjnego” wymaga zabezpieczenia 

środków finansowych 2009 roku w ramach wkładu własnego beneficjenta 
stanowiącego 25% wartości projektu tj. 355 097,29 zł. 

Nadrzędnym celem wdrożenia projektu jest doprowadzenie do 
optymalnej sytuacji w zakresie funkcjonowania, w której będzie miała 
miejsce pełna kontrola zarówno medyczna, jak i zarządcza nad procesami 

diagnostycznymi (zwłaszcza w zakresie diagnostyki obrazowej) 
wspomagającymi procesy lecznicze i nieodłącznie związane z nimi procesy 

ekonomiczne. Nowoczesne rozwiązania informatyczne, zastosowane przy 
realizacji tego projektu, pozwolą na prowadzenie elektronicznej 
dokumentacji pacjenta oraz na wykorzystanie możliwości, jakie daje 

telemedycyna – możliwe stanie się zdalne diagnozowanie oraz 
konsultowanie wyników badań. 

W szczególności wdrożenie rozwiązań zaproponowanych w niniejszym 

projekcie rozwiąże problemy Zakładu związane z brakiem systemów 
cyfrowej diagnostyki obrazowej. Obecnie w Pracowni Diagnostyki 

Obrazowej jednostki do wywoływania zdjęć służą wywoływarki 
automatyczne, w których w procesie obróbki filmów używane są 
odczynniki chemiczne. Wdrożenie systemu do radiografii cyfrowej pozwoli 
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wyeliminować stosowanie klisz rentgenowskich oraz odczynników 
chemicznych potrzebnych do ich obróbki. Niekwestionowaną korzyść                

z tego tytułu odniosą pacjenci, pracownicy oraz środowisko naturalne, 
które w mniejszym stopniu będzie zanieczyszczane.  

Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński poinformował, iż łączna kwota 

dofinansowania wynosi ok. 1.420.389 zł. 
Ze względów jak przy poprzednim projekcie Zarząd Powiatu nie widzi 

możliwości zaproponowania Radzie zabezpieczenia wkładu własnego na 
realizacje tego zadania. 
/4 głosy za, 1 głos wstrzymujący się/ 

 
Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński poinformował, iż część 

inwestycyjna dot. Oddziału Chorób Wewnętrznych i Kardiologii na kwotę 
2.436.573 zł została zrealizowany w całości, a w większej części  została 
nieinwestycyjna. Łączne wydatki poniesione przez Szpital wyniosły 

2.188.552 zł, otrzymano dofinansowanie w kwocie 1.250.241 zł, 
natomiast środki które były zaangażowane w projekt a które były bez 
pokrycia wyniosły 938.311 zł. Dodatkowo refundacji podlega kwota 

350.000 zł. Ze środków własnych Szpital dołożył kwotę 588.000 zł. 
 

  Odnośnie projektu „Zdrowa Matka- Zdrowe dziecko…” dyrekcja 
Szpitala poinformowała, iż z uwagi na zmianę niekorzystnego kursu walut 
będzie występowała potrzeba zwiększenia kwoty na wydatki inwestycyjne  

i nieinwestycyjne które były planowane na poziomie 371.500 zł. 
 

Starosta p. Ryszard Wenta poprosił Dyrektora SPS ZOZ p. Andrzeja 

Sapińskiego o przedstawienie planowanego sposobu wykorzystania 
środków w kwocie 4.800.000 zł uzyskanej na podstawie pozytywnego 

orzeczenia sądowego. 
 

Ad 2) 

 
Kierownik Referatu Programów Pomocowych p. Agnieszka Wolańska: 

 
1) wyrażenie zgody na zwiększenie kwoty realizacji inwestycji „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1306G, długości 10,780 km na trasie Szczenurze- 

granica Powiatu Lęborskiego”. W wyniku dokonanej korekty studium 
wykonalności, należy zwiększyć kwotę kosztów kwalifikowalnych o kwotę 
1.554 zł ( brutto) w celu późniejszej refundacji tych wydatków. W 2009 

roku zwiększenie będzie wynosiło 92.465 zł natomiast w 2010 roku 67.172 
zł ( koszty kredytu pomostowego).  

Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie o kwotę 245.851 zł wraz z wydatkami 
niekwalifikowanymi poniesionymi przed 2007 rokiem w kwocie 84.660 zł 
na realizację inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej nr 1306G, długości 

10,780 km na trasie Szczenurze- granica Powiatu Lęborskiego”. 
 /4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

Kierownik Referatu poinformowała, iż Partner Gmina Wicko powinna 
zamienić uchwałę intencyjną na Wieloletni Plan Inwestycyjny. 
Porozumienie będzie mogło być podpisane po 10.07.2008 r. po przyjęciu 

uchwały przez Radę Gminy Wicko. 
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Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 
 

1) sprawę  dotycząca Zespołu Szkół Katolickich i funkcjonowania w jego 
obiekcie dwóch mieszkań. Mieszkania znajdujące się przy ZSK 
ograniczają rozwój szkoły jak i stwarzają uciążliwe warunki pracy. 

Budynek przy ul. Malczewskiego (ASLO) mieści się na działce o 
powierzchni ok. 42 arów, natomiast powierzchnia zabudowy budynku 

wynosi 519 m2. Zespół Szkół Katolickich usytuowany jest na działce                 
o powierzchni ok. 13 arów, a budynek o powierzchni 460 m2 dodatkowo 
posiada dwa mieszkania. 

Zarząd wyraził zgodę, aby podjąć negocjacje z Miastem na temat 
możliwości zamiany nieruchomości powiatowej, w której mieści się Zespół 

Szkół Katolickich na nieruchomość miejską, w której mieści się ASLO. 
Należy sporządzić wycenę nieruchomości, a  w przypadku udanych 
negocjacji koszty notarialne podzielić na równi z Miastem. 

/5 głosów za/ 
 

2) propozycję Burmistrza Lęborka w sprawie działek przy ul. Artylerzystów. 

Miasto zaproponowało, aby teren przeznaczony pod zabudowę odsprzedać 
jako działki nieuzbrojone z wyłączeniem terenów pod zieleń parkową oraz 

działek pod budowę targowiska miejskiego. Naczelnik poinformował, iż 
rozliczenie dotyczy 8 ha i 18 arów działek budowlanych włącznie                       
z drogami. Sprzedając teren w całości, jako działki uzbrojone po 50 zł/m 

można otrzymać kwotę ok. 4.099.000 zł. Koszty związane z uzbrojeniem 
terenu to: 

– woda i kanalizacja- 1.000.000 zł, 

– koszt budowy grogi – 1.542.000 zł,  
– koszt ochrony gruntów- 457.000 zł,  

– koszt oświetlenia ok. 300.000 zł,  
– koszt utrzymania dróg 46.000 zł. 

Sprzedając 8 ha działek po 25 zł otrzymanoby ok. 2.046.000 zł.  

Zarząd wyraził zgodę na podjęcie wstępnych rozmów dotyczących 
sprzedaży Miastu w całości działek przy ul. Artylerzystów, jako terenu 

nieuzbrojonego. 
/5 głosów za/ 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta 
Rabenda przedstawiła: 

 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkól Ogólnokształcących nr 2 p. Marka 
Białego o przyznanie dodatkowych środków finansowych na nauczanie 

indywidualne dla uczennicy klasy III Darii Domki. 
Zarząd wyraził zgodę na przyznanie dodatkowych środków  w kwocie 
6.526 zł na okres od 01.09.2008 r. do 31.12.2008 r. w wymiarze 12 godzin 

tygodniowo dla uczennicy III klasy ZSO nr 2. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 
2) zatwierdzenie Specyfikacji Istotnych Warunków Wyboru Oferty na 

realizację zadania „Kształcenie w zakresie oświaty pozaszkolnej”. Naczelnik 

poinformowała, iż w dniu 28.06.2008 r. zostało opublikowane ogłoszenie     
o ww. konkursie na łamach Dziennika Bałtyckiego. 
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Zarząd zatwierdził specyfikację stanowiącą załącznik numer 1 do 
niniejszego protokołu. 

/5 głosów za/ 
 

3) bieżącą analizę stanu rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych po 
zamknięciu etapu przyjmowania świadectw stanowiącą załącznik numer 2 
do niniejszego protokołu. Naczelnik Wydziału przypomniała, iż na dzień 

25.06.2008 r. do przyjęcia zakwalifikowanych było 1114 osób,                           
a niezakwalifikowanych 84, w dalszym ciągu nie są one przydzielone do 

żadnej ze szkół. Na dzień 30.06.2008 r. przyjęto 1021 osób na 1140 
przygotowanych miejsc. Ze statystyki wynika, iż 93 osoby nie złożyły 
nigdzie świadectw. Wolnych miejsc łącznie z miejscami rezerwowymi jest 

101. W porównaniu z ubiegłym rokiem w 2007 roku wolnych miejsc było 
243, a nie złożyło świadectw 137 osób. 
 Podjęto decyzję, iż do rekrutacji uzupełniającej podchodzą wszystkie 

szkoły, gdyż wszędzie  występują wolne miejsca. 
 Przyjęto zasadę, iż osoba spełniająca wymagania minimum 

punktowego zostaje przyjęta według kolejności zgłoszeń. Uznano, iż                    
w każdej szkole powinien być umieszczony wykaz wolnych miejsc, który 
codziennie powinien być aktualizowany.   

 W przypadku oddziałów w liceach i technikach poniżej 30 osób,                   
a w szkołach zasadniczych poniżej 36, ich uruchomienie uzależnione 

będzie od decyzji Zarządu Powiatu, która zostanie podjęta na posiedzeniu 
w dniu 04.07.2008 r. o godz. 10:30. 
Dyrektorzy szkół ponadgimnazjalnych poinformowali o wynikach 

zdawalności matur w roku 2008, które są następujące: 
– ZSE-H- zdawalność 89%, egzamin poprawkowy będą zdawały 4 

osoby , 

– ZSGŻiA- zdawalność 85 %, egzamin poprawkowy będą zdawały 24 
osoby, 

– PCE- ZSP nr 2- zdawalność pow. 80 %, egzamin poprawkowy będzie 
zdawało 18 osób, 

– ZSP nr 1- zdawalność 79 %, wśród liceów profilowanych zajęło 5 

miejsce w województwie pomorskim, 
– ZSO nr 2- zdawalność 95 %, egzamin poprawkowy będzie zdawało 7 

osób, 
– ZSO nr 1- zdawalność 100 %. 

 

 Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 p. Ryszard 
Rozwadowski poinformował, iż w wyniku drugiego przetargu w sprawie 
„Wymiany pokrycia dachowego na budynku internatu ZSP nr 1” nie 

wyłoniono wykonawcy z uwagi na wyższą niż zaplanowana w kosztorysie 
kwota o ponad 7.000 zł. 

 Starosta p. Ryszard Wenta zwrócił uwagę, iż Dyrektor ZSP nr 1 
powinien wystąpić do Starostwa już przy pierwszym przetargu z 
zapytaniem o możliwość zwiększenia przyznanych środków na 

sfinansowanie inwestycji, przed podjęciem decyzji o unieważnieniu 
przetargu. 
Wątpliwości związane z przetargiem i zwiększeniem środków można 

wyjaśnić korzystając z porady prawnej radców Starostwa. 
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4) informację dotyczącą wniosków złożonych do Ministerstwa Edukacji                 
o monitoring wizyjny w szkołach. Wniosek o rozszerzenie monitoringu 

wizyjnego w szkole PCE- ZSP nr 2 oraz ZSGŻiA nie otrzymał 
dofinansowania. Natomiast dofinansowanie na zainstalowanie 
monitoringu otrzymał Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 2 oraz Zespół 

Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1. ZSO nr 2 wnioskował o kwotę 15.305 zł, 
a otrzymał dofinansowanie w wysokości 6.400 zł. W przypadku ZSP nr 1 

wniosek był składany na kwotę 16.048 zł, a otrzymano kwotę 12.000 zł. 
Zarząd wyraził zgodę, aby wkład własny w wysokości 20 % proporcjonalnie 
został zmniejszony w stosunku do przyznanego dofinansowania.  

/5 głosów za/ 
 

Naczelnik Wydziału p. Elżbieta Rabenda poinformowała, iż mimo 
odwołania do Ministerstwa Edukacji nie zakwalifikowano wychowanków      
w internacie w Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Lęborku 

do subwencji oświatowej, gdyż internat SOSW, zdaniem MEN, nie może 
służyć jako internat dla młodzieży nie posiadającej orzeczeń.  
Starosta p. Ryszard Wenta poprosił aby rozeznać i pilnie wprowadzić 

rozwiązanie prawne umożliwiające uzyskanie subwencji. Ponadto należy 
przygotować zestawienie pokazujące koszty pobytu uczniów ze szkół 

masowych w internacie.  
 
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 
1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie harmonogramu 

realizacji dochodów i wydatków Powiatu Lęborskiego w roku 2008. 
Zmiany harmonogramu dotyczą poszczególnych jednostek. O zmianie 
harmonogramu jednostki budżetowe, inspekcje i służby powiatowe 

powiadomione zostaną w terminie 7 dni od daty podjęcia uchwały.  
Zarząd podjął uchwałę nadając jej nr 144/08. 
/ 5 głosów za/ 

 
2) autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Lęborskiego na 2008 rok. Skarbnik 
Powiatu poinformowała, iż § 9  otrzymuje  brzmienie: „Ustala się limity na 
wieloletnie programy inwestycyjne  zgodnie z załącznikiem nr 5 do 

niniejszej uchwały”. Dokonuje się  zmiany  w wieloletnim planie 
inwestycyjnym na lata 2008-2013. Zmiana dotyczy  Lp. 2 tj. ‘Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1306G”. W związku ze zmianą wysokości kosztów 
kwalifikowanych dotyczących realizacji projektu przebudowy drogi 
powiatowej nr 1306 G, wynikającej z ujęcia kosztów aktualizacji studium 

wykonalności oraz koniecznością ujęcia kosztów niekwalifikowanych 
projektu tj. wydatków poniesionych przed 2008 r. oraz kosztów kredytu 
pomostowego. 

Zmianie ulega z uwagi na błąd pisarski § 3 projektu uchwały Rady 
Powiatu Lęborskiego. Otrzymuje on brzmienie : „ustala się deficyt budżetu              

w kwocie – 7.871.799 zł źródłem pokrycia deficytu są przychody z tytułu 
kredytów i wolnych środków”. 

Zarząd podjął autopoprawkę i wprowadził do programu Sesji Rady 

Powiatu Lęborskiego. 
/5 głosów za/ 
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Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła dodatkowo informację 
dotyczącą nadwyżki i deficytu kształtującego się w ostatnich latach. 

Poinformowała również o wadach i zaletach obligacji. 
 
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski przedstawił: 

 
1) prośbę Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Forum Turystyczno- 

Gospodarczego m. Łeby p. Celiny Grabowskiej o dofinansowanie występu 
zespołu Braci Rycerskiej Kerin w ramach obchodów X- lecia Księstwa 
Łeby. 

Zarząd przyznał dofinansowanie w wysokości 1.000 zł z budżetu Referatu 
Rozwoju i Promocji. 

/5 głosów za/ 
 

Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:  
Żaneta Płotka 


